



# TOTH 2024

## 2<sup>nd</sup> CALL FOR POSTERS

TOTH is currently inviting posters for the conference. The poster session is designed to present and discuss work in progress and stimulate discussion within the community, thus facilitating the exchange of ideas and the emergence of new collaborations.

Authors are kindly invited to submit a short proposal (maximum **2 pages** excluding the bibliography) clearly describing the motivation of the work, the research questions addressed, their main contribution and preliminary results. An image of the poster may also be included. The official languages are French and English.

An international panel of experts will review all submissions. The accepted posters will be published in the proceedings.

Posters should address one of the following topics:

- Terminology, Translation, Linguistics, Corpus linguistics, Computational linguistics, Natural Language Processing...
- Ontology, Knowledge Engineering, Artificial Intelligence and Machine learning, Information Retrieval, Semantic Web...
- Applications of Terminology and/or Ontology in Information and Library sciences, Digital Humanities and Cultural Heritage, Education, Medicine, Finance, Standardization, etc.

### Important dates:

Easychair Submission: <https://easychair.org/conferences/?conf=toth2024>

Submission deadline postponed to: 5 February 2024

Notification of acceptance: 4 March 2024

Camera-ready poster due for proceeding: 15 September 2024

## 2<sup>ème</sup> APPEL A POSTERS

TOTH lance un appel à posters pour mettre en valeur les travaux de recherche en cours et stimuler la discussion au sein de la communauté, avec le but ultime de faciliter l'échange d'idées et l'émergence de nouvelles collaborations.

Les propositions ne devront pas dépasser les **2 pages** (bibliographie exclue) et pourront être formulées en français et anglais. Nous vous remercions de bien vouloir préciser la motivation du travail, les questions de recherche abordées, la contribution principale et les résultats préliminaires. Une image du poster peut également être incluse.

Toutes les propositions seront examinées par un groupe d'experts internationaux. Les propositions acceptées seront publiées dans les actes de la conférence.

Les posters doivent porter sur l'un des sujets suivants :

- Terminologie, traduction, linguistique, linguistique de corpus, linguistique informatique, traitement du langage naturel...
- Ontologie, ingénierie des connaissances, intelligence artificielle et apprentissage automatique, recherche d'informations, web sémantique...
- Applications de la terminologie et/ou de l'ontologie dans les sciences de l'information et des bibliothèques, les sciences humaines numériques et le patrimoine culturel, l'éducation, la médecine, la finance, la normalisation, etc.

### Dates importantes :

Site de soumission : <https://easychair.org/conferences/?conf=toth2024>

Date limite de soumission reportée au : 5 février 2024

Notification aux auteurs : 4 mars 2024

Version finale pour la publication : 15 septembre 2024

Instructions for poster design: <http://toth.fr.condillac.org/wp-content/uploads/2024/01/Poster-design-instructions.pdf>

Template (pdf): [http://toth.fr.condillac.org/wp-content/uploads/2024/01/Template\\_Poster\\_TOTH2024.pdf](http://toth.fr.condillac.org/wp-content/uploads/2024/01/Template_Poster_TOTH2024.pdf)

Template (pptx): [http://toth.fr.condillac.org/wp-content/uploads/2024/01/Template\\_Poster\\_TOTH2024.pptx](http://toth.fr.condillac.org/wp-content/uploads/2024/01/Template_Poster_TOTH2024.pptx)